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Vragen van het lid Bouwmeester
(PvdA) aan de minister van Justitie
over gokverslaving bij Holland
Casino. (Ingezonden 8 september
2008)

1
Hoe beoordeelt u het artikel «Casino
blind voor verslaving»?1

2
Geldt de uitspraak van de
medewerkers van Holland Casino in
de verklaring voor de rechtbank dat
ze moeilijk het onderscheid kunnen
maken tussen verantwoord en
onverantwoord spelen omdat ze te
weinig zicht hebben op wat een gast
in het casino uitgeeft ook voor de niet
gehoorde werknemers?

3
Welke procedure hanteert Holland
Casino bij het opleggen en ontnemen
van een toegangsverbod en acht u dit
een goede procedure? Zo neen, wat
gaat u hieraan doen?

4
Op welke manier gaat Holland Casino
gokverslaving tegen en wat zijn,
naast een toegangsverbod, andere
acties die het personeel proactief
onderneemt indien een gast binnen
is? Acht u dit voldoende? Zo neen,
welke aanvullende maatregelen acht
u noodzakelijk?

5
Hoe controleert u of Holland Casino
zich effectief inzet om gokverslaving

tegen te gaan en wat zijn de
resultaten?

6
Welke sanctionerende mogelijkheden
heeft u om in te grijpen indien
Holland Casino zich onvoldoende
inzet? Indien u mogelijkheden hebt,
hebt u al eens daarvan gebruik
gemaakt? Zo ja, wanneer?

7
Bent u van mening dat er ook strenge
regels moeten gelden voor de
gokautomatenhallen, om zo bij een
casinoverbod het verschuiven van
bezoek naar een automatenhal te
voorkomen? Zo neen, waarom niet?
Zo ja, hoe wilt u dit realiseren?

8
Wat is momenteel uw meetbare doel
bij tegengaan gokverslaving en hoe
meet u dit? Wat is het resultaat tot
nog toe?

9
Deelt u de mening dat in het kader
van samenhangend beleid, justitie
regie zou moeten voeren als het gaat
om tegengaan van gokverslaving?

10
Wanneer kan de Kamer het
gevraagde meetbaar actieplan tegen
gokverslaving verwachten?

11
Wilt u in dit actieplan ook nieuwe
vormen van kansspelen waaraan men
verslaafd kan raken meenemen?

Toelichting
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid De
Wit (SP), ingezonden 5 september
2008 (vraagnummer
2008Z01763/2070828970) en van het
lid Joldersma (CDA), ingezonden
5 september 2008 (vraagnummer
2008Z01764/2070828980).

1 Algemeen Dagblad, 4 september 2008
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